
DRUGA SEJA ODBORA
ZA CESTE

Obvoznice
ne bodo ovira

Odbor za gradnjo AST pod
predsedstvom tovariša Kimav-
ca je na svoji drugi seji raz-
pravljal o grafičnem in tekstu-
alnem gradivu, ki bo sestavni
element za sprejetje odloka o
zaščiti AST. Seje so se udeležili
med drugim tudi predstavniki
službe za urbanizem pri SL,
LUZ in republiška skupnost za
ceste.

Glavni namen seje je bil razja-
snitev in dogovor o vseh kritič-
nih točkah AST, tako da bodo
lahko dokončna stališča odbo-
ra predložili mestni skupščini.

Predstavnik republiške skup-
nosti za eeste je poudaril, da
je republiška skupnost dodo-
bra proučila traso AST. Vpta-
šanje, kj^ se bo Aleja križala
z obvoznicami, so popolnoma
razjasnili. Trasa bo na nekate-
rih mestih, na južnem, vzhod-
nem in zahodnem delu Ljub-
ljane prečkala ceste na sema-
lorskih križiščiLi, tako da več-
jih zastojev tudi ob manife-
stativnih pohodih ne bo. AST
bo nemoteno povezovala živ-
ljenje mesta, kar je tudi njen
prvotni namen.

Na seji je bilo izraženo mne-
nje, da je treba za drugo fazo
AST čimprej izdelati program.
Aleja mora postati projekt v
sklopu urbanističnega načrta
Ljubljane. V ta namen je bil
izdelan zemljevid Ljubljane, ki

ima vrisano celotno alejo in
bo nedvomno služil samemu
odboru kot tudi občinskiim in
mestni skupščini.

Na seji odbora za gradnjo
AST je bila imenovana tudi
skupina za pripravo družbene-
ga dogovoora in samoupravnega

'sporazuma za dokOnčno reali-
zacijo Aleje spominov. in t o
varištva.
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